
                                                                                                                                                                                                                                  
       

Dagsorden og referat 
Skolebestyrelsen 

Dato: 

27. okt. 2022 

Tid: 

17:00 – 19:00 

Sted: 

Personalerummet 

Emner: KKFO Udviklingsplan, Skolens trivselsarbejde, møde med kontaktforældre, 

Præsentation af skolen 

             

             

          

Mødeleder: Tine Michelsen 

 

Mødedeltagere: se liste under dagsorden 

 

Afbud: Lauge, Rasmus, Mikkel, Dorthe 

 

Referent: Mikael Stenstrup 

 

Forbered: Læse vedhæftede bilag grundigt 
 

 

 
Emne 

Punktets formål og Proces 

 
Varighed 

Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1 KKFO’s 
udviklingsplan 
  
v. Nicolé 

Formålet er at SKB får indsigt i udviklingsplan og status på arbejdet 

Proces: Status på arbejdet med udviklingsplanen og generel status 

fremlægges af Nicolé. 

Udviklingsplanen er vedhæftet og forudsættes læst inden mødet. 

Planen gennemgås ikke på mødet 

30 minutter  Nicolé orienterer. Der var da Nicole 

startede et meget stort sygefravær. 

Nicole fik lov af Områdechef til at 

kontakte Arbejdsmiljø Kbh. mhp. 

hjælp til nedbringelse af fraværet. De 

havde ikke tid men MED sekretariat i 

BUF blev involveret i stedet.  

I april/maj kom arbejdet i gang med 

MED sekretariatet. Der blev igangsat 

arbejde med en procesplan. Der blev i 

august nedsat en arbejdsgruppe med 

deltagelse af BUF folk (pædagogisk 

konsultet), 1 fra MED sekretariatet, 

Nicolé og medarbejdere. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Noget af det første der arbejdes med 

er åbne og lukke procedurer. Derefter 

arbejdes der med andre punkter jf. 

procesplan/udviklingsplan. 

Der arbejdes stadig med det høje 

sygefravær. Fraværet er stadig højt i 

KKFO, men det er faldende i forhold til 

sidste år.  

Da institutionen blev omdannet til 

KKFO var der ikke så stor støtte 

centralt fra med processen grundet 

corona.  

Der arbejdes godt med tingene hos 

personalet. 

Bestyrelsen er bekymret. 

Der aftales at der kommer en status 

på udviklingsplanen på januarmødet. 

2 Skolens 
trivselsarbejde 
 
v. Trine 

Formålet er at SKB får indsigt i Skolens seneste trivselsmåling og 

status på arbejdet 

Proces: Status på arbejdet med trivslen fremlægges af Trine 

Trivselsmålingen er vedhæftet og forudsættes læst inden mødet. 

Målingens resultat gennemgås ikke på mødet. 

30 minutter Trine orienterer om skolens arbejde 

med elevtrivsel ud fra nogle slides. 

Bl.a. opbygningen af 

Ressourcecenteret.  

Trine finder noget på skrift om skolens 

børnesyn og sender til 

skolebestyrelsen. 

3 Møde med 
kontaktforældre  
 
v. Tine/Jonas 

Formålet er at SKB får en tilbagemelding på det afholdte møde med 

kontaktforældrene. 

Proces: Tine og Jonas giver en mundtlig tilbagemelding 

20 minutter SKB har holdt kontaktforældremøde i 

tirsdags. 2 årgange kunne ikke, men 

15 klasser var repræsenteret. Der var 

en god energi. De (kontaktforældrene) 

var glade for at kunne drøfte sådanne 

ting. De vil gerne bruges. De blev 

spurgt om ønsker til skolen. De synes 

der skal være fokus på fastholdelse af 

personale og trivslen blandt dem så 

fraværet kan nedbringes. God 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

kommunikation i tilfælde af fravær 

ønskes. De synes der er dygtige 

lærere og gode rammer.   

De savner noget overordnet synlighed 

af skolen. 

4 Præsentation af 
skolen 
 
v. Tine 

Formålet er at SKB starter en drøftelse af hvad vi kan gøre bedre i 

forhold til at tiltrække nye lærere og elever. 

Proces: Tine motiverer punktet kort, hvorefter der brainstormes og 

helst besluttes nogle veje frem. 

10 inutt
er 

Børnehaveklasserne skal fyldes op. Vi 

skal have endnu flere dygtige folk til at 

søge stillinger på skolen.  

Der skal arbejdes med mere 

synlighed.  

Der arbejdes med Stærkt samarbejde 

børnehaver/KKFO. Der tales videre om 

det på senere møde. 

5 Økonomi 
 
v. Mikael 

Formålet er at Skolebestyrelsen orienteres om 3. prognose for 

skolens økonomi. 

10 minutter Det ser her i oktober ud til (prognose 

lavet af Administrativt Fællesskab i 

BUF i samarbejde med os), at 2022 vil 

ende med et underskud på omkring 60 

tkr. for skolen og et overskud på ca. 

40 tkr. for KKFO. Det er en prognose 

lavet ud fra det faktiske forbrug indtil 

nu, samt et skøn over udgifter og 

refusioner (indtægter) de sidste par 

måneder af 2022. Så der er naturligvis 

usikkerhed om hvad det endelige 

resultat bliver.   

6 Meddelelser  Orientering fra: 

• Formand 

• Elever 

• Medarbejder 

• Eksterne 

• Ledelsen 

20 minutter Formand og næstformand – 

ingen meddelelser 

Elever – ingen tilstede 

Medarbejder skole – ingen 

meddelelser 

Medarbejder KKFO – ingen 

meddelelser 

Ekstern – ingen tilstede 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 

Ledelse: 

KKFO på tirsdag er der valg til 

forældreråd og der skal vælges 1 

forældre der også skal være i 

skolebestyrelsen. 

 

Skole/KKFO 

Der var ordinært tilsyn fra 

Arbejdstilsynet i foråret 2022. På 

baggrund af drøftelser med et par 

medarbejdere ville de følge op. De kom 

igen den 15. august 2022. De talte med 

to medarbejdere og to ledere. De fik en 

mistanke om, at arbejdet i skole og 

KKFO ikke var fuldt forsvarligt på 

grund af uklare krav og rammer. Det 

førte ikke til et påbud. Men vi fik tilbudt 

et aftaleforløb som vi har takket ja til. 

Det medfører at vi arbejder med 

tydeliggørelse af krav og rammer med 

assistance fra MED sekretariatet i HR 

BUF. Pt. er de ansatte i gang med at 

svare på en spørgeundersøgelse, således 

at vi kan blive klogere på hvad det 

handler om. 

 

Der er etableret legepatrulje for 0. – 3. 

årgang. Det fungerer fint og børnene er 

glade.  

 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

En lærer er tilbage fra orlov på 2. 

årgang. 

 

Der er indskrivningsmøde den 7. 

november. Tine og Jonas kommer.  

 Kommende 
møder 

1) Fokus på de ældste klasser fastholdelse (faglighed og trivsel) 

- Indledende undersøgelse af udfordringens størrelse og 

karakter? Præsentation af skolen 

2) Status udviklingsplan KKFO. 

3) Orientering om resultat af spørgeskemaundersøgelsen i 

forbindelse med aftaleforløbet. Bestyrelsen vil gerne se de 

konkrete tal. 

  

 

Forældrerepræsentanter: 

Tine Michelsen, Jakob Lindbirk, Dorthe Ryom Nielsen, Linette Kirsten Lund, Amel Dzemidzic, Rasmus Okholm-Hansen 

Jonas Fruensgaard Michelsen 

Medarbejderrepræsentanter: 

Mirjam Berg, Skole 

Maria Palisz, KKFO 

 

Suppleant for medarbejderrepræsentanter: 

Ane Søegaard 

 

Eksterne samarbejdspartnere: 

Mikkel Bendtsen, VUG 

Rep. Forældreråd i KKFO 

 

Elev rep.: 

Vælges 28. oktober 2022 

 

Kontaktlærer Naeja 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 

Fra skolens ledelse: 

Anette Lauge, skoleleder, Trine Pihl, souschef, Nicolé Pehrson, KKFO leder og Mikael Stenstrup, administrativ leder 

 


